
Referat FAU-møte 09.01.23 19:00

Tilstede: Eirik Hansen, Aslaug Neteland, Cecilie Ersdal, Lene Brekka, Siv Skjennum
Vigesdal, Ruben Zeiler

Ikke møtt: Kristin Lerbrekk, Anne Siri Sævareid, Kristin Lerbrekk, Anne Sirevåg
Tysdal, Jonathan Sunnarvik

Rektor informerer:

Giske er en eldre skole, hvilket medfører at slitasje og elde har påvirket
bygningsmassen i årenes løp.

Noe er allerede pusset opp, men det trengs nye gulv i klasserom, grupperom og
korridorer. Kommunen vil bytte dette, og male opp klasserom samt utbedre akustikk i
grupperom. Arbeidet vil medføre en del logistiske utfordringer, men skolen har
påbegynt planer for gode løsninger. Dette er gode nyheter.

Det vil fra neste år bli seks klasser på åttende trinn, som i fjor, basert på tall som er
mottatt foreløpig.

Ellers fungerer miljøteamet veldig bra, og det ønskes mannlige søkere inn til teamet.

Juleball:

Fra miljø -og ungdomsteamets tilbakemeldinger:

○ Fungerte:
■ Billettsystem
■ Mange positive, voksne vakter
■ Gule vester
■ Bra med eget spillområde

○ Kan bli bedre:
■ Flere ansatte fra skolen
■ større lokale
■ vaktinstruks til alle poster
■ stagediving og moshpit; må informeres om regler på forhånd i

klassene
■ kasting av brus



■ mer voksenstyrt fra scenen
■ agenda ble ikke fulgt, bla ble polynese ikke gjennomført

Krysskulturell ressursgruppe:

Har fått tre personer, jobber med å få med en fjerde. Malin (spes.ped) og Aslaug blir
også med.

Det planlegges å holde en Giskeuke, med en Giskedag.

Det videreføres møter med foreldre som ikke snakker norsk, og vil fremover kalles
Familiemøte. Det ønskes at ressursgruppen blant annet jobber med og rundt disse
fremtidige møtene.

Eventuelle saker:

● 20.03 og 08.05 er datoene for neste møter.


